
 

Kære Boje 
Dette er mit forslag, hvad siger du til det?? 
Mange hilsner 
Birgit 

FORSLAG OM MØDE MED FORENINGER 
M.V. FRA BOJE OG BIRGIT: 
 
Vi har opdelt det i 2 grupper: 

1. Boligforeninger 
2. Foreninger der arbejder for 60+ 

1. Boligforeninger 

Ishøj kommune (borgmesteren) holder 1 gang årligt et møde med alle 
boligforeninger, hvor der bliver informeret/diskuteret forskellige emner. 
Vores forslag er, at vi forespørger borgmesteren om vi på et sådant møde 
kan få stillet noget tid til rådighed, hvor vi kan orientere om hvad Ishøj 
Seniorråd kan bruges til. 
 

2. Foreninger der arbejder for 60+ 

I forhold til dem der står på det forslag I har fået, har vi tilføjet følgende: 
Bridgeklubben, Cafe 60+ (cykelklub), Viseforeningen og Foreningsunionen - 
der kan være flere!! 
 
Indholdet på mødet kan være: 

 Hvad er Seniorrådet? 
 Rammerne for vores arbejde! 
 Hvad kan I bruge os til! 
 Andet? 

 
Vi tænker os at der holdes et møde i Brohuset oktober/november 2022, fra kl. 
17,00 - 19,00, det skal ske ved tilmelding og vi byder på 
smørrebrød/sandwich øl/vand. Vi regner med ca. 30/40 personer. 
 

Med venlig hilsen 
Birgit Nielsen 


